



CANADIAN HERALDIC AUTHORITY

AUTORITÉ HÉRALDIQUE DU CANADA

CONFIRMATION
OF THE ARMORIAL BEARINGS OF

CONFIRMATION
DES EMBLÈMES HÉRALDIQUES DE

PALADIN TAX CREDIT SOLUTIONS INC.

As granted to **Paladin Disability Tax Credit Solutions Inc.** by the Chief Herald of Canada by Letters Patent dated the 15th day of May 2013;

Tels que concédés à **Paladin Disability Tax Credit Solutions Inc.** par lettres patentes du héraut d'armes du Canada datées du 15^e jour de mai 2013;

ARMS: Per saltire Gules and Argent, in chief and in base an olifant Argent, in each flank a sprig of holly Gules fructed Or;

ARMES : Écartelé en sautoir de gueules et d'argent, en chef et en pointe un olifant d'argent, aux deux flancs, un rameau de houx de gueules fruité d'or;

CREST: Issuant from a basket Gules, three billets Argent, Or and Argent;

CIMIER : Trois billettes d'argent, d'or et d'argent mouvantes d'un panier de gueules;

MOTTO: VINDEX JUSTÆ CAUSÆ, a Latin phrase meaning "Champion for a just cause";

DEVISE : VINDEX JUSTÆ CAUSÆ, une sentence latine signifiant « Champion d'une juste cause »;

SUPPORTERS: Two does Gules billety Or each resting a forehoof on an olifant Argent and standing on a rocky mount set with holly branches Gules fructed Or.

SUPPORTS : Deux biches de gueules billetées d'or, chacune reposant une patte sur un olifant d'argent, les supports debout sur un roc au naturel orné de branches de houx de gueules fruitées d'or.

Public Register of Arms, Flags and Badges of Canada, Volume VI, page 317, 20 December 2013.

Registre public des armoiries, drapeaux et insignes du Canada, volume VI, page 317, 20 décembre 2013.

Bruce Patterson
Registrar / Garde de l'armorial